Zájmena - pomůcky

1. Osobní zájmeno ona
          Ji – tu                                         jí  -  té        
          Vidím ji (tu).                            Pavel jí (té) neřekl.  

         Ni – tu                                      ní - tou
         Nedívej se na ni (tu).            S ní (tou) se nešlo domluvit.

1. Přivlastňovací zájmeno vaše, naše
Naši (vaši)    -  tu             naší (vaší)    - tou, té

Vidím naši (tu) školu.            S naší (tou) pomocí můžeš počítat. 
                                                     Půjdeme do naší )té) zahrady.

2. S sebou x sebou

Nevrť pořád sebou.            Vezmu si s sebou svačinu.  (něco si vzít s sebou)


3. My   -    mi

My – všichni           mi – zájmeno já ve 3. Pádu   (Dej mi sešit).  


4. Zájmeno její se skloňuje podle vzoru jarní.

Jejího (jarního)
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